

选大鹏机器 如虎添翼



用途 Use:

用于制衣、制鞋、皮具、印刷、广告等各种行业的槽形鸡眼扣之铆合。 Used for slot type buckles attaching in clothing, shoe, leather goods, printing, advertising, etc.

特点 Characters:

- 1、全新升级为PLC控制系统,触摸屏设置、调节更易懂、快捷,并有自动计数功能。
- 2、升级为伺服系统,面扣、底扣使用振动盘自动送料,达到送料更快、更稳定。
- 3、冲孔、铆扣一次完成,节省冲孔时间,提高工作效率。 4、镭射灯垂直照射,保证钉扣位置准确,避免因材料的厚度变化需要调整镭射灯的繁锁。
- 5、配有感应装置,无扣状态不会空打,方便简单,更好的提高工作效率。
- 6、代替了原来手工放料的机械,体现了机械行业较高的进步以及技术水平的提高。
- 7、增加废料斗,避免废料散落在地面,从而减少了对生产环境的污染,绿色环保。
- 8、本机适用扣子规格0.6#小型槽扣。
- 1. Newly upgraded to PLC control system, touch screen setting, adjustment easier to understand, fast, and it has automatic counting function.
- 2. Using servo motor control. Face buckles and base buckles use vibration plate automatic feeding, to achieve faster feeding, more stable.
- 3. Punching and riveting are completed once, saving punching time and improving work efficiency.

 4. The laser light is illuminated vertically to ensure the accurate position of buckles. Material thickness does not need to adjust the laser light.

 5. Equipped with induction device, no buckles state will not have action, convenient and simple, better improve work efficiency.
- 6.Instead of the original manual feeding, reflecting the progress of the technical level of the machinery industry.
- 7. The waste bucket is configured to avoid the waste scattered on the ground, thus reducing the pollution of the production environment and environmental protection.
- 8.buckle size: 0.6#.

技术参数 Technique parameter:

型号	功率	电压	外形尺寸	净重
(MODEL)	(POWER)	(VOLTAGE)	(DIMENSIONS (L*W*H)	(NET WEIGHT)
R-98-10A	1.8干瓦 (KW)	220伏特(V)	1250×580×1400mm	322千克 (KG)